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Onderwerp 

Toezegging van het College (23-02-2022) m.b.t. wachtlijsten GGZ. 

Kennisnemen van 

De afhandeling van de toezegging van het College op 23 februari 2022 m.b.t. wachtlijsten 
GGZ. 

Aanleiding 

In de raadsvergadering van 23 februari 2022 heeft het College de volgende toezegging 
gedaan: 
"Wethouder Schatorjé zegt toe zich in te zullen spannen om in overleg met de GGZ en 
Jeugd-GGZ de wachtlijsten bespreekbaar te maken zodat dit hoog op de agenda komt te 
staan. De raad zal voor de zomervakantie worden geïnformeerd over de stand van zaken." 

Voor de zomervakantie hebben we u via de dagmail geïnformeerd dat we meer tijd nodig 
hebben om het gesprek met alle GGZ-aanbieders te kunnen voeren. 

Aanpak 
We hebben op meerdere momenten met de ambulante aanbieders GGZ over het 
onderwerp wachtlijsten gesproken: 
• Bij de regionale ontwikkelgesprekken met de GGZ-aanbieders is wachtlijsten een 

geprioriteerd thema. Er zijn drie sessie gepland waarvan er één heeft plaatsgevonden. 
Tijdens de eerste sessie is geïnventariseerd in hoeverre er wachtlijsten zijn en wat 
aanbieders doen om wachtlijsten te voorkomen. De tweede sessie gaat over hoe in 
samenwerking te komen tot een adequaat plan van aanpak wachtlijsten. En tijdens de 
derde sessie presenteren de uitgewerkte plannen. Deze sessie zal in het vroege 
voorjaar van 2023 plaatsvinden. 
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• Tijdens de accountgesprekken met alle aanbieders staat wachtlijsten structureel op de 
agenda. We bespreken dan de beschikbare data en vragen de aanbieder om uitleg. 

• Het aanwezig zijn van wachtlijsten vanwege krapte op de arbeidsmarkt. Daarom 
hebben de gemeenten in Noord-Limburg samen met de GGZ aanbieders en met het 
onderwijs (Fontys Hogeschool en Gilde Opleidingen) een werkbijeenkomst 
georganiseerd met als doel te onderzoeken welke stappen gezet kunnen worden om 
medewerkers te vinden en te behouden voor deze sector. Er zijn vervolgbijeenkomsten 
gepland. De eerstkomende bijeenkomst heeft als onderwerp "zij-instroom binnen de 
jeugdzorg". De bijeenkomsten zijn gericht op kennisdeling maar ook op samen aan de 
slag gaan. Wij hebben hierin een aanjagende en faciliterende rol. 

• Op verzoek is een aanbod gemaakt voor het bieden van overbrugging van de wachtlijst 
in het voorliggend veld. Op basis van een pilot kunnen aanbieders hier gebruik van 
maken. 

Het zicht op wachttijden en wachtlijsten en de duiding hiervan wordt steeds beter. Ook 
wordt er samen met zorgaanbieders, sociale basis, voorliggend veld en onderwijs gekeken 
naar structurele "oplossingen". Het onderwerp staat op diverse plekken prominent op de 
agenda en dit zal de komende jaren ook zo blijven. 
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